
Årsmötesprotokoll

Datum:         2011-02-12
Plats:          Skillingaryd. Järnvägshotellet

Närvarande: c:a 30 medlemmar.

Ordföranden hälsar alla välkomna ochefter en kort återblickförklarar han mötet öppnat.1.
Röstlängden bordlades tills det behovet eventuellt uppstår.2.
Bo Johansson, Rörvik, valdes att leda årsmötet.3.
Håkan Löfgren, Eksjö anmäldes av styrelsen att föra protokollet.4.
Till justeringsmän valdes Stefan Pettersson, Gislaved och Bo Hagelvik, Stockaryd.5.
Mötets utlysning godkändes.6.
Dagordningen godkändes.7.
Styrelsens förslag och inkomna motioner – Inget.8.
Verksamhetsberättelsen lästes igenom av medlemmarna och godkändes.9.
Kassaberättelsen föredrogs av kassören, behållningen var mer än budgeteringen och godkändes.10.
Revisionsberättelsen lästes upp av Stefan Pettersson, Gislaved och godkändes.11.
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.12.
Till styrelseledamöter på två år valdes: Bo Johansson, Rörvik, Bengt Eriksson, Hillerstorp, Mark Johansson,
Mariannelund och Roger Johansson, Gnosjö.

13.

Till ordförande på ett år valdes Bo Johansson, Rörvik.14.
Till styrelsesuppleant på två år valdes: Rikard Hildorsson, Nässjö och fyllnadsval på ett år efter Roger
Johansson valdes Peter Bengthagen, Sävsjö

15.

Till revisorer omvaldes: Stefan Pettersson, Gislaved och Anders Englund, Vetlanda.16.
Till revisorsuppleanter omvaldes: P-A Johansson, Skillingaryd och Bo Andersson, Bredaryd.17.
Till DS-delegater valdes: Bo Johansson, Rörvik, K-G Axelsson, Bruzaholm, Stig Eckervad, Habo, Rikard
Hildorsson, Nässjö. Deltar med fullmakt: Sune Hansson, Skillingaryd, Kurt Jörgensen, Sävsjö, Magnus
Grahn, Sävsjö, Sven-Ove Andersson, Sävsjö. Flera delegater får delta och styrelsen fick i uppdrag att
komplettera med flera delegater.

18.

Till valberedningen valdes: Stefan Pettersson, Gislaved. Vald sedan tidigare är Magnus Grahn Sävsjö
(sammankallande) och Evert Pettersson, Sävsjö                                                                                      

19.

Verksamhetsplanen för år 2011 redovisades och godkändes.20.
Budget för år 2011 redovisades och fastställdes.21.
Reseersättningen till styrelsemedlemmar fastställdes till samma nivå som inom SDK.22.
Övriga frågor: Drever-SM är tänkt för JLDK år 2012 och mötet tyckte det var lämpligt att få genomföra det
arrangemanget.

23.

Ordföranden tackar för fortsatt visat förtroende och avslutar mötet och inbjuder alla till årsfesten.24.

 

Bo Johansson                                                                 Håkan Löfgren
Ordf.                                                                              Sekr.

 

Stefan Pettersson                                                           Bo Hagelvik
Justeringsman                                                                 Justeringsman
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